

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles • Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

PRESS RELEASE(85)6

Brussels, 12th April 1985

NATO ECONOMICS COLLOQUIUM17th-19th April 1985"ADAPTABILITY TO NEW TECHNOLOGIES
OF THE USSR AND EAST EUROPEAN COUNTRIES"

How the Soviet Union and her East European allies are dealing with problems arising from the adoption of new technologies and the extent to which these new technologies serve the aims for which they are intended, will be the subject of this year's NATO Economics Colloquium which will take place at NATO Headquarters from 17th to 19th April 1985. Experts from the academic world, government agencies, private research institutes, banking and business communities will make presentations and take part in the debates.

Off-the-record briefings for the media will be held on the first two days of the Colloquium following the debates at approximately 17.30 hours. On the final day, Friday 19th April, an on-the-record press conference will be organised at 16.00 hours. The Colloquium itself will not be open to the media.

COMMUNIQUE DE PRESSE(85)6

Bruxelles, le 12 avril 1985

COLLOQUE ECONOMIQUE DE L'OTAN17-19 avril 1985"CAPACITE D'ADAPTATION AUX TECHNOLOGIES NOUVELLES DE L'URSS ET
DES PAYS D'EUROPE DE L'EST"

Le Colloque économique de l'OTAN de cette année aura lieu au siège de l'OTAN du 17 au 19 avril 1985. Son thème sera le suivant : "Comment l'Union soviétique et ses alliés d'Europe de l'Est s'efforcent de résoudre les problèmes résultant de l'adoption de technologies nouvelles et dans quelle mesure ces technologies répondent aux objectifs pour lesquels elles sont conçues". Des experts venant de différents horizons (universités, organismes publics, institutions privées de recherche, banques et entreprises) feront des exposés et participeront aux discussions.

Des exposés informels à l'intention des représentants des médias auront lieu les deux premiers jours à la fin des discussions, vers 17.30 heures. Le dernier jour, c'est-à-dire vendredi 19 avril, une conférence de presse formelle sera organisée à 16.00 heures. Les représentants des médias ne seront pas admis au Colloque proprement dit.